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Actielijst commissievergadering Sociaal Domein           Kalenderjaar 2015 

 
Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

28.09.15 07.09.15    

  Bespreekpunt: Raadsinformatiebulletin 
(30) ‘Toekomst MTB en organisatie re-
integratie’. 

 

Wethouder Dauven: Het onderzoek 
loopt en het neigt de kant uit te gaan 
zoals hij zojuist heeft aangegeven. Dit 
wordt uiteraard nog uitgebreid aan deze 
commissie voorgelegd want het is aan de 
raad hier een besluit over te nemen. 

 

02.11.15 12.10.15    

  Raadsnota: vaststellen subsidieplafond 

incidentele subsidies. 

 

 

Wethouder Dauven stelt voor een en 

ander na 1 jaar te evalueren. 
 

Evaluatie eind 2016. 

14.12.15 23.11.15    

  Voorstel college betreffende begroting 

Veilig Thuis 2016. 
De heer Bemelmans vraagt of dit bedrag 
incidenteel of structureel is. 

 
 
 
Veilig Thuis is een door de gemeente 
gesubsidieerde instelling. Alle 
gemeentelijk gesubsidieerde instellingen 
hebben te maken gehad met gekorte 
budgetten. Bij Veilig Thuis is dit juist 
andersom. Waarom is het hier andersom? 
 
De heer Bemelmans zegt dat de zaken 
steeds meer lokaal georganiseerd worden 
en de gemeenten krijgen er taken bij. 

Wethouder Dauven antwoordt dat dit 
bedrag vooralsnog incidenteel is. Het is 
een begrotingswijziging. In de volgende 
begroting wordt gekeken of zij er wel 
mee uitkomen. De gemeente moet 
uiteraard de vinger aan de pols houden.  
 
Wethouder Dauven is het met de heer 
Bemelmans eens dat het een 
contradictie lijkt ten opzichte van de 
andere  kortingen. Hij stelt voor om in 
de loop van het komende jaar te 
evalueren of dit wel nodig is. 
 
Wethouder Dauven stelt voor om dit het 
volgende jaar goed te evalueren en 
misschien Veilig Thuis in de commissie 
uit te nodigen om aan te geven hoe het 
gelopen is. 
 

 

 

 

 

 

 

 

Evaluatie eind 2016. 
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Kalenderjaar 2016 
 

15.02.2016 25.01.2015    

  Raadsinformatiebulletin (44) overname 
MIK Peuterspeelzalen. 

 

Wethouder Dauven zegt toe dat er in de 
commissievergadering van 4 april a.s. 
een terugblik over wordt gegeven 

Staat geagendeerd voor die cie van 4 

april a.s. 

  Rondvraag fractie CDA: fysiek 
toegankelijk en lokaal bereikbaar Wmo-
loket in Valkenburg: mevrouw 
Silverentand-Nelissen vindt dat dit beter 
gecommuniceerd moet worden. 
 

Wethouder Dauven zegt toe dat op de 
site wordt aangegeven dat de mensen 
met Wmo-vragen in principe thuis 
bezocht worden en dat zij met vragen 
telefonisch contact kunnen opnemen 
met het KCC. 

Is aangegeven op de gemeentelijke 

website. 

25.04.16 04.04.16    

     

     

 


